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KSAU § 14 dnr KS2023-1 20 

Information och utbildning om krisledningsnämnd 

Säkerhetsskyddschef informerar och utbildar om krisledningsnämnd 
på sammanträdet. 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

1. att ta informationen tar informationen till protokollet 

2. att säkerhetsskyddschef informerar kommunstyrelsen 
om krisledningsnämnd vid nästa sammanträde. 

Protokollsutdrag till 

Sida 
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KSAU § 15 dnr KS2023-054 

Uppdrag om revidering av reglemente för uthyrning av kommunala 
lokaler 

"Regler för uthyrning av kommunala lokaler" är senast reviderad 2012 och 
efter detta har fler lokaler tillkommit som kommunen hyr ut. Kultur och 
fritidschefen föreslås att få i uppdrag att tillsammans med servicechefen 
arbeta fram ett ny reviderad policy för uthyrning av kommunens lokaler 
och hyror för dessa. Förslaget ska även omfatta allaktivitetshusets lokaler. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2023-02-02 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta 

1. att ge kultur-och fritidschefen tillsammans med servicechefen i 
uppdrag att arbeta fram en ny reviderad policy för uthyrning av lokaler. 

2. att beredning ska ske i Kultur- och fritidsutskottet. 

Protokollsutdrag till 



NORA KOMMUN SAMMANTRÄDES PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-03-08 21 

KSAU § 16 dnr KS2023-058 

Revidering av Tekniska nämndens reglemente 

Tekniska nämnden föreslår kommunfullmäktige i samtliga 
medlemskommuner anta reviderad version av nämndens 
reglemente där följande paragrafer plockas bort: 
• § 27 Arbetsutskott 
• § 28 Beredning av ärenden 

I december 2022 beslutade samtliga medlemskommuner att 
fördela ansvar för insamling av förpackningar från hushåll och vissa 
verksamheter i enlighet med SFS 2022: 127 4 (förordning om 
producentansvar för förpackningar) till Samhällsbyggnadsförbundet 
Bergslagen. Förbundet upphörde 2023-01-01 och medlemskommuner 
behöver nu ta ett nytt beslut om att fördela ansvaret till Tekniska 
nämnden och att detta lyfts in i nämndens reglemente. 

Tekniska nämnden föreslår kommunfullmäktige i samtliga 
medlemskommuner anta reviderad version av nämndens reglemente 
där följande ansvarsområde lyfts in under§ 2 i nämndens reglemente: 

• § 2 "Tekniska nämndens" verksamhet 
o Nämnden ansvar för insamling av förpackningar från 

hushåll och vissa verksamheter i enlighet med SFS 
2022: 127 4 (förordning om producentansvar för 
förpackningar) 

Förslag till beslut 
Teknisk nämnd föreslår kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta: 

att anta reglemente för teknisk nämnd. 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att föreslå kommunfullmäktige 

att anta reglemente för teknisk nämnd. 

? 
Protokollsutdrag till 
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KSAU § 17 dnr KS2023-103 

Samhällsbyggnadsnämndens verksamhetsberättelse 2022 

Uppföljning av Samhällsbyggnadsnämndens verksamhet har skett i 
enlighet med Lindesbergs kommuns styrmodell. Uppföljningen avseende 
verksamhetsåret 2022 omfattar indikatorer, kvalitetsfaktorer, 
grunduppdrag, utvecklingsmål samt ekonomi.1 Verksamhetsberättelse 
2022 ingår även uppföljning av tillsyns- och kontrollplaner för miljö-och 
hälsoskydd, livsmedel, alkohol, tobak, receptfria läkemedel samt tillsyn 
enligt PBL. 

Beslutsunderlag 
Protokollsutdrag, Bygg- och miljönämnden 
Verksamhetsberättese Samhällsbyggnadsnämnden 2022 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsen 

att ta informationen till protokollet. 

Protokollsutdrag till 
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KSAU § 18 dnr KS2023-104 

Ombudgetering av 2022 års investeringsprojekt till 
verksamhetsåret 2023 

Vid genomgång av budgeterade investeringsprojekt 2022 framkommer 
det att vissa projekt inte slutförts under 2022 men beräknas genomföras 
under våren-sommaren 2023. Varvid projektansvariga önskar att dessa 
investeringsmedel överförs till 2023 för att fullfölja investeringsprojekten. 

Om alla äskade överföringar ge-nomförs, innebär det att kommu-nens 
investeringsbudget utökas med 34 231 tkr, från 42 210 tkr till 76 441 tkr. 

Om kommunfullmäktige beslutar att överföra äskningarn från 
verksamheterna innebär det ett lånebehov av likvida medel på 50 406 
tkr. Det är så här att avskrivningarna finansierar investeringarna upp till 
26 035 tkr utan att behöva låna likviditet. Men redan i fastställd 
investeringsbudget kan det betyda ett lånebehov på 16 175 tkr. Det är 
en stor osäkerhet om och när investeringarna genomförs, varvid en 
kontinuerlig uppföljning sker gentemot kommunens bankmedel. 
Ambitionen är att inte låna mer än vad likviditets behovet är för 
investeringsutgifterna. 

Behovet är att få ett generellt kommunfullmäktigebeslut att låna medel 
över 2023-2024. Aterkommer i ärendet efter detta beslut och hur 
utvecklingen ter sig i likviditetsbehovet. 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktig 

att godkänna överföringar av 2022 års investeringsprojekt till 
verksamhetsåret 2023 exklusive projekt 92539 Hagby- och 
Sågbladsdammen. 

Protokollsutdrag till 
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KSAU § 19 dnr KS2022-537 

Svar på granskning av informationssäkerhet 

Noras kommunrevision genomförde under 2022 en granskning 
angående kommunens informationssäkerhet. Syftet med granskningen 
har varit att bedöma om kommunstyrelsen har en tillräcklig intern 
styrning och kontroll som säkerställer ett ändamålsenligt och 
systematiskt arbetssätt med informationssäkerheten i kommunen. 
Revisionens bedömning är att kommunstyrelsen saknar tillräcklig intern 
styrning och kontroll som säkerställer ett ändamålsenligt och 
systematiskt arbetssätt med informationssäkerheten i kommunen. 

Kommunstyrelsen Kommunrevisionens uppfattning om att arbetet med 
informationssäkerhet är av mycket stor vikt. Åtgärder som stärker 
arbetet och som underlättar för systematik och uppföljning är 
nödvändiga. För detta arbete är flertalet processer och insatser redan 
startade. Utöver detta kompletteras med uppdrag om revidering av 
befintliga policies. De uppföljningsverktyg kommunstyrelsen har att tillgå, 
förutom löpande redovisning är uppföljning av verksamhetsplaner, 
kontinuitetsplaner samt internkontroll. Informationssäkerhet fokuseras 
särskilt i internkontrollen för 2023. 

Beslutsunderlag 
Svar till revisorerna ang informationssäkerhet 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen 

att anta och översända svar till revisorerna angående 
informationssäkerhet. 

Protokollsutdrag till 
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KSAU § 20 dnr KS2023-131 

lnternkontrollredovisningen 2022 

Enligt kommunallagen, KL 6 kap. 6 § ska ansvarig nämnd se till att 
verksamheten bedrivs inom dess ekonomiska ram och i enlighet med de 
riktlinjer som fullmäktige har bestämt samt tillämpliga lagar, förordningar 
och regler. Internkontrollen syftar till att, med rimlig grad av säkerhet, 
säkerställa att följande mål uppnås: 

• Ändamålsenlig och kostnadseffektiv verksamhet 
• Tillförlitlig ekonomisk rapportering och information och rapportering 

om verksamheten 
• Efterlevnad av tillämpliga lagar, föreskrifter, riktlinjer mm. 

Under 2022 var Kommundirektören ansvarig för att upprätta en 
internkontrollplan för all verksamhet under kommunstyrelsens ansvar. 
Då kommunen bytte Kommundirektör i samband med att en 
internkontrollplan skulle upprättas blev någon ny plan inte framarbetad 
eller beslutad. Detta innebär att den plan som antogs 2021 har fått 
utgöra internkontrollplan även för 2022. 

Internkontrollen 2022 har genomförts enligt plan och den interna 
kontrollen fungerar till stora delar men det finns behov av utveckling . . 
För 2023 har internkontrollplaner upprättats nämndsvis vilket gör att fler 
kontrollpunkter och en mer ingående kontroll kan redovisas. I 
internkontrollarbetet under 2022 har konstaterats att rutiner saknas inom 
flera områden, såsom inom mark- och exploatering, hantering av avtal 
samt rutiner kring förenings bidrag. Arbetet med informations- och IT
säkerhet har intensifierats och behov av nya styrdokument konstaterats. 
Inom ekonomifunktionen har ett kontrollprogram, lnyett, införskaffats för 
att ytterligare säkerställa ekonomisk säkerhet kring fakturahantering och 
inköp. 

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse, 2023-03-07 
lnternkontrollplan 2021 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen 

att godkänna redovisningen av internkontrollen för verksamhetesår 
2022. 

Protokollsutdrag till 
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KSAU § 21 dnr KS2023-065 

Rapport av granskning av tidigare granskningar 2019-2021 

Revisionen har genomfött en uppföljning av revisionsprojekt genomförda 
under 2019-2021. Syftet med uppföljningen var att bedöma om åtgärder 
vidtagits med anledning av revisorernas rekommendationer kopplade ti Il 
genomförda granskningar. 

Följande granskningar har genomförts under 2019-2021 

2019 
- Granskning av kvalitetssäkring av HVB-hem och familjehem för 
placerade barn 
- Granskning av kommunens IT-säkerhet 

2020 
- Granskning av styrning och delaktighet inom LSS-verksamheten 
- Granskning av ekonomistyrning 
- Granskning av biståndshandläggning och verkställighet inom 
äldreomsorgen 

2021 
- Granskning av mål- och resultatstyrning 
- Granskning av korruptionsförebyggande arbete 

Revisionens sammanfattande bedömning utifrån granskningen är att 
Nora kommun delvis har genomfört de rekommendationer som 
revisionen förespråkade via de genomförda granskningarna. 

Revisionen vill ha svar av kommunstyrelsen senast den 30 april 2023 på 
vilka åtgärder de har för avsikt att vidta mot bakgrund av det som 
framkommit i granskningen. 

Kommunstyrelsen behandlar svaret på sammanträdet den 26 april. 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att informationen tas till protokollet. 

Protokollsutdrag till 
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KSAU § 22 dnr KS2023-137 

Utbildning för kommunstyrelsen 

Plan för utbildningsupplägg för kommunstyrelsen redovisas. Vid nästa 
utbildningstillfällen prioriteras: 

Plan och bygglag 
Kommunekonomi 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att ta informationen till protokollet. 

Protokollsutdrag till 
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KSAU § 23 dnr KS2023-135 

Diskussion om insynsplatser i utskott och nämnder 

Kommunstyrelsens arbetsutkott diskuterar hur insynsplatser ska 
hanteras i Kultur- och fritidsutskottet och i nämnder. I dagsläget är det 
inte tydligt vem som innehar en insynsplats. För att det ska bli tydligt vad 
som gäller behöver frågan om vem som för ett parti med insynplats får 
delta i en nämnd eller utskott redas ut. 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

att inspelen i diskussionen tas med i ett framtida förslag till reglering av 
insynsplats. 

Protokollsutdrag till 
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Utdr/ gsbestyrkande 

KSAU § 24 dnr KS2023-136 

Rapporteringsrutiner från politiska förtroendeuppdrag 

Diskussion om rapporteringsrutiner i kommunstyrelsen från de olika 
politiska organ som kommunstyrelsen och kommunfullmäktige utsett 
ledamöter till, exempelvis gemensamma nämnder. 

En fast punkt på kommunstyrelsens dagordning inrättas för 
återrapportering från politiska förtroendeuppdrag. De ledamöter som vill 
avrapportera från politiskt organ gör upp sinsemellan om vem som ska 
föredra informationen och meddelar sekreterare inför mötet. 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar 

1. att en fast punkt för avrapportering från politiska förtroendeuppdrag 
införs på kommunstyrelsens dagordning. 

2. att respektive parti ansvarar för att aktuell förtroendevald avlämnar 
rapport. 

Protokollsutdrag till 
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KSAU § 25 dnr KS2023-011 

Svar på ledamotsinitiativ om insatser för den ekonomiska 
situationen för medborgare. 

Susanne Forsberg (C) har lämnat in ett ledamotsinitiativ om stöd till 
familjer med pressad ekonomisk situation och föreslår att förslag om 
akut ekonomiskt stöd utarbetas skyndsamt. 

Förvaltningens svar 
Under senaste året har många familjers kostnader ökat beroende på 
bland annat ökade matkostnader, ökade bränslekostnader, ökade 
elkostnader och höjda bolåneräntor. 

Vissa kostnader ser nu ut att ha stabiliserat sig, exempelvis priset på 
bränsle. En annan är priset på el som från toppnoteringar i december nu 
ser ut att sjunka och bli lägre fram mot våren. 

De förslag som lämnas i ledamotsinitiativet tillmötesgås redan av 
bildingsförvaltningens verksamhet som på förfrågan kan hjälpa till med 
att exempelvis dela upp olika typer av fakturor. 

Mot bakgrund av ett mer stabiliserat ekonomiskt läge i Sverige och 
omvärlden och kommunstyrelsens ansvarsområde, är det inte heller 
aktuellt för kommunstyrelsen att inrätta ett akut ekonomiskt stöd. 

Förslag till beslut 
Kommunstyelseförvaltningens förslag till kommunstyrelsen 

att avslå Susanne Forsbergs (C) ledamotsinitiativ. 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen 

att avslå Susanne Forsbergs (C) ledamotsinitiativ. 

Protokollsutdrag till 
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KSAU § 26 dnr KS2023-023 

Svar på ledamotsintiativ gällande skogsavverkning på 
Alntorps ö 

Miljöpartiet de gröna i Nora har via Kommunstyrelseledamot Monika 
Aune inkommit med ett ledamotsinitiativ till Kommunstyrelsen. Initiativet 
noterades den 11 januari 2023 och lämnades till 
Kommunledningskontoret för beredning. 

Förslaget innebär att kommunstyrelsens beslut (20220907 §102) att 
avverka skog på Alntorps ö skall pausas i fråga om verkställighet tills ett 
fulltändingt ekonomiskt underlag presenterats och dialogmöte med 
allmänheten hållits. Alternativt att snarast möjligt lämna in en 
avverksningsanmälan till Skogsstyrelsen. Som grund för förslaget menar 
Miljöpartiet de gröna att processen och underlaget till beslutet inte följt 
erforderlig och önskvärd ordning. Skogen på Alntorps ö bedöms som 
viktig för Nora kommuns identitet och invånare. 

I samband med ny mandatperiod och nya politiska företrädare har 
frågan kring den planerade skogsavverkningen på Alntorps ö väckts i ett 
flertal olika sammanhang. Frågan upplevs beröra många 
kommuninvånare och de olika synpunkter och aspekter som 
presenterats av organisationer, tjänstepersoner och privatpersoner 
innehåller parametrar och aspekter som kan fördjupa och bredda 
kunskapen i frågan. Den politiska majoriteten har i samband med 
beredning av ledamotsinitiativet funnit att ytterligare 
konsekvensbeskrivningar bör inhämtas. Ytterligare utredning som 
fokuserar vindpåverkan/vindfällor samt biotopförändringar i kantzoner 
bör göras. En driftskostnadskalkyl avseende avverkning kontra ej 
avverkning bör också komplettera utredningen. 

Monika Aune har i sitt ledamotsinitiativ för Miljöpartiet de gröna i Nora 
yrkat 
1. att snarast möjligt lämna in en avverkningsanmälan till skogsstyrelsen 

för avverkning på Alntorps ö 
2. att ta fram ett fullständigt ekonomiskt underlag för en kommande 

avverkning 
3. att pausa all övrig verkställighet i fråga om avverkning på Alntorps ö 

tills dialogmötet med allämnheten hållits. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslås besluta 

1. att avslå Monika Aunes första attsats om avverkningsanmälan 

2. att avslå Monika Aunes andra attsats och ersätta den med nytt 
förslag 

Protokollsutdrag till 
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)iltdragsbestyrkande 

3. att bifalla Monika Aunes tredje attsats, samt 

4. att uppdra till Kommundirektören att ta fram en 
konsekvensbeskrivning av ändrade förhållanden vid avverkning, 
där särskild beskrivning kring vindpåverkan/vindfällan och 
biotopförändringar i kantzoner fokuseras och 

5. att uppdra till Kommundirektören att ta fram en driftskostnadskalkyl 
för alternativen avverkning respektive ej avverkning av berört 
skogsområde. 

Yrkande 
Pia-Maria Johansson (LPo) yrkar att förslaget till svar på Monika Aunes 
(MP) förslag ska avslås och att det grundläggande förslaget gällande 
avverkning på Alntorps ö ska gälla. 

Propositionsordning 
Ordföranden Dan Pierre (M) finner att det finns två förslag till beslut. 
Det vill säga kommunstyrelseförvaltningens förslag respektie Pia-Maria 
Johanssons (LPo) yrkande om att avslå förslag till beslut och att 
ursprungligt beslut om avverkning på Alntorps ö ska gälla. 

Ordföranden ställer förslagen under proposition och finner att 
kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt 
kommunstyrelseförvaltningens förslag. 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen 

1. att avslå Monika Aunes första attsats om avverkningsanmälan 

2. att avslå Monika Aunes andra attsats och ersätta den med nytt 
förslag 

3. att bifalla Monika Aunes tredje attsats, samt 

4. att uppdra till Kommundirektören att ta fram en 
konsekvensbeskrivning av ändrade förhållanden vid avverkning, 
där särskild beskrivning kring vindpåverkan/vindfällan och 
biotopförändringar i kantzoner fokuseras och 

5. att uppdra till Kommundirektören att ta fram en driftskostnadskalkyl 
för alternativen avverkning respektive ej avverkning av berört 
skogsområde. 

Reservation 
Pia-Maria Johansson (LPo) och Jan Rylander (NP) reserverar sig 
skriftligt mot beslutet till förmån för Pia-Maria Johanssons (LPo) yrkande 
om att förslaget ska avslås och att det grundläggande förslaget gällande 
avverkning på Alntorps ö ska gälla. 

Protokollsutdrag till 
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KSAU § 27 dnr KS2023-039 

Kommundirektören informerar 

Muntlig information på sammanträdet. 

Information om kommunens pågående arbete för att förbättra 
kommunens föreningsarbete. 

Information om det ekonomiska läget. 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

att ta informationen till protokollet. 

Protokollsutdrag till 

Sida 
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2023-03-12 

Reservation 

Undertecknade lämnar följande reservation gällande förslag till beslut i kommunstyrelsen 
arbetsutskott om att lägga förslag på att skjuta upp avverkningen på Alntorps Ö, vilket innebär 
ytterligare fördröjning av skogliga åtgärder. 

Skogen betyder mycket även för den som inte äger någon skog. Många människor utnyttjar 
skogen för rekreation och fritid. Allemansrätten ger alla tillträde till naturen, vilket innebär att 
många vistas mycket ute i skog och mark. Speciellt viktig är den tätortsnära skogen, som för 
många är den enda kontakten med skog. 

När man sköter sin skog är det viktigt att tänka på att ta vara på den variationen som finns. 
Skydda och bevara gamla stigar, satsa på fler trädarter, vårda kulturmiljöer med mera. Om man 
gör skogen till något som man själv trivs med så kommer andra också att trivas. Att sköta skogen 
så att den blir lättillgänglig och attraktiv kan leda till förbättrad hälsa och ökad livskvalitet för alla 
människor. 

Sedan Alntorps ö, i Norasjön, donerades till staden 1926, av Sågbladsdirektör CG 
Bergström, har den varit en oas för både Norabor och besökare. Besökarna har 
tidigare rör sig över hela ön, men sedan några år tillbaka har ön drabbats av 
barkborren vilket gjort att delar av ön drabbas av helt eller delvis nerfallna träd. 
Promenadstigen från badplatsen runt ön, ca 3 km, är idag är delvis igenväxt och 
drabbad. 

Långt tillbaka har det funnits betande mular som bidragit till en mångfald och till ett 
kulturlandskap, där marken och skogen, vårdats och bidragit till den oas den nu är. 
Där har funnit en servering, en kiosk, en golfbana, omklädningsrum mm. 
"Gula villan" har kunnat hyras ut till sällskap och fritidsgården hade, under flera år, 
lägerverksamhet här. 

1997 anlades ett fruktklonarkiv, som ingår i Sveriges nationella klonarkiv. De träd 
som finns här, är nationellt dokumenterade. De sköts och förvaltas genom att 
dokumentera sorternas egenskaper, tex att de växer i sin fria form. Detta innebär att 
beskärning utförs restriktivt. Klonarkivet är ett av 16 genbanker i Sverige. 

På södra delen samt ett på den norra delen, finns biotopskyddade områden. På delar 
av ön har gran planterats som idag är uppvuxen och angripen av barkborre 

Omklädningsrummet, minigolfbanan, rundslingan, serveringen och kiosken är ett 
minne blott. Kommunens avsaknad av kunskapsförvaltning, har medfört att Alntorps 
ö, är under förfall. Om man tillåtit en arrendator, om skogen hade förvaltats, om man 
sett till att trollstigen sköts om osv, hade Alntorps ö varit det rekreationsområde, som 
det var meningen från början, dvs Norabornas "pärla". 



Med anledning av att ön, byggnaderna, skogen och jorden, de senaste åren, ej 
förvaltats, har den tyvärr, tillåtits förfalla. 
Under 2022 togs ett beslut i kommunstyrelsen om att avverka den granplantering 
som växer och är angripen av barkborren. Tanken var att återplantera lövträd och 
genom en medborgardialog, utveckla ön samt även återskapa marken så mular åter 
kan beta i hagar och skog 

Granen och dess problem, hör inte hemma på ön utifrån att det är en tätortsnära 
rekreationsplats och offentlig skog. 

Sverige har en skogsvårdslag och den ska kommunen följa. Kommunens 
skogsägare ska förvalta skogen genom att förhindra spridning av 
skadeinsekter, bl a barkborren. Så bör också Nora kommun förvalta sin egen 
skog - med hänsyn till kommunens medborgare och markägare. 

Ett fåtal särintressen har protesterat och önskar se ön som ett naturreservat, där 
inget avverkas, utan låter skogen växa fritt och där naturen får ha sin egen gång. 
Naturskyddsföreningens insamling av namn, mot beslutet, innebär att tex 
granbarkborren får härja fritt (risken är uppenbar att spridning sker till skogsområden 
runt Nora vilket drabbar många skogsägare), att säkerhetsriskerna ökar med träd 
som ramlar, att skötsel och förvaltning inte prioriteras och att stora delar av ön till slut 
blir obesökt område. Det finns områden, på ön, som redan är biotopskyddade. Låt 
dessa fortsätta vara unika delar 

Låt de beslut som togs 2022, vara gällande, där samtliga större partier var överens. 
Beslutets framtida praktiska arbete måste få fortgå för att under våren kunna 
kartlägga barkborrens framfart och åtgärda det 
Medborgardialog ska hållas med kommunens invånare för att ta vara på barnfamiljer, 
tonåringar och äldres önskemål om hur man vill utveckla ön. 
Vi menar att goda exempel på hur ön kan utvecklas finns ex Hallagården eller 
Lyckliga landet i Örebro,Att arrendera ut gula villan , bygga en vedeldad bastu som 
kan nyttjas är några av de önskemål som framförts i dialoger 
Både med hänsyn till den biologiska mångfalden som turism. Vi menar att en 
medborgardialog om öns innehåll, kan fortsätta, med vetskapen om att 
granplanteringen tas bort och planerade skogliga åtgärder fortgår är av största vikt, 
där delar av planterade områden, gallras kraftigt, för att återkapa ett kulturlandskap, 
som tidigare funnits på ön. 

c~ LK2c __ 
ia- aiy Johansbon -----
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